
第一图书网, tushu007.com
<<(2010.12)大学英语四级考试全>>

图书基本信息

书名：<<(2010.12)大学英语四级考试全真预测试卷>>

13位ISBN编号：9787802561380

10位ISBN编号：7802561388

出版时间：2010-7

出版时间：群言出版社

作者：新东方四六级研究中心

页数：311

字数：340000

版权说明：本站所提供下载的PDF图书仅提供预览和简介，请支持正版图书。

更多资源请访问：http://www.tushu007.com

Page 1



第一图书网, tushu007.com
<<(2010.12)大学英语四级考试全>>

内容概要

本套试卷严格按照四级考试大纲编写，全面解读四级考试趋势。
内附10套预测试卷、答案解析、听力原文、答题卡和复习资料。
本书配有MP3光盘一张，光盘内含10套试题的听力录音。
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作者简介

新东方四六级研究中心汇聚了新东方长期从事四六级英语教学和研究工作的一线教师、辅导专家和资
深编辑。
他们具有丰富的教学经验，准确把握四六级命题的指导思想、命题规律和命题趋势，熟知考生在备考
阶段存在的弱点和误区。
所编写的辅导用书凝聚了多年教学实践和理论探索之精
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章节摘录

　　Virtually all Consumers will have a credit card in their lives. Selecting a credit card should not be something
taken lightly ;card companies are constantly looking for new consumers, but only after wisely comparing offers
should you select a provider. Pick a company that will give you a reasonable rate and one that incentivizes their
program with some type of reward for usingtheir card.　　Almost without fail, rewards cards typically give
consumers money back on their purchases or allow you to accumulatepoints toward prizes on future purchases. If
you charge $10,000per year and your rewards card pays you a 2% reward onpurchases, you will receive $200 from
the company. Usually you will gain the funds in the form of several credits to youraccount spread out over the
course of a year, but in some cases you will receive the rewards in the form of a check.　　Rewards cards are free
money？
 Only if you do not have to pay an annual fee and you pay your credit card off everymonth. If you do not pay your
card off every month, your reward could easily be overshadowed by monthly interest payments,especially if your
interest rate is high. Not too many companies payrewards and give you a low rate at the same time. Intheory, even if
you carry balances for as little as 2-3 months before paying your card off you could find your rewards for theentire
year outweighed by finance charges.
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编辑推荐

　　内含10套预测试卷，答案详解，听力原文、解题实用绝招及六级核心词汇速记手册，最准预测：
严格按照考试大纲编写考点全面：反映最新命题方向，涵盖所有考试重点。
详尽解析：题目解析精炼，考点归纳到位。
备战2010年12月四级考试。
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